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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.9.2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 24 listopada 2021r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 15.00 – 17.15 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Budżet Miasta na 2022r. 
 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 
rok  

 
4. Sprawy bieżące: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki rewitalizacyjnej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację zadania inwestycyjnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020  pn. 
„Rewitalizacja ul. 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju”, 

 Projekt uchwały w sprawie parkowania pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych oraz wysokości opłat pobieranych z tego tytułu na terenie Miasta Jastrzębie-
Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022,  

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu rozwoju sportu i rekreacji  
w Jastrzębiu-Zdroju do roku 2035, 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2021 – 2024”,  
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 Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty na 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta  Jastrzębie-Zdrój na rok 2021, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym, 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów sprzedaży, 

 Wniosek o umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego i komorniczego z lokalu przy ul. Dunikowskiego, 

 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego z lokali przy ulicy Morcinka, Stodoły i Pszczyńskiej, 

 Uchwała Rady Miasta Racibórz w sprawie podjęcia pilnych działań zmierzających 
do ratowania Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 3  w Rybniku, 

 Uchwała Rady Gminy Bobrowniki w sprawie podjęcia apelu dotyczącego 
zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach 
publicznych odpowiednio do przypadających im zadań, 

 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność dotyczące przesunięcia terminu 
wypłaty wynagrodzenia pracowników samorządowych, 

 Pismo Sołtysów oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Jastrzębie-Zdrój  
w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta na 2022 rok na organizację 
dożynek we wszystkich Sołectwach oraz Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne,  

 Dwa pisma Ministra Finansów dotyczące dochodów powiatów i miast na rok 2022. 
 

5. Wolne głosy  
 

6. Plan pracy na I półrocze roku 2022. 
 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 29 września 2021 r. oraz 28 października 2021r. 
 

8. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Szymon Klimczak. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 3. 
Budżet Miasta na 2022r. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 

rok  
 
 
Projekty omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Szymon Klimczak 
Jakie są najbardziej pokaźne wydatki nowe? 
 
Anna Hetman 
Nowych wydatków w WPF-ie nie mamy poza zadaniami, które chcemy realizować z 
programu Polski Ład, na który chcemy złożyć wnioski i mamy zabezpieczony wkład 
własny. Zakładamy wkład na pięć projektów. W tej chwili w budżecie miasta i WPF-ie nie 
mamy zabezpieczonych środków własnych na program Kolej Plus, przedwczoraj 
podpisaliśmy porozumienie razem z pozostałymi trzema gminami i Marszałkiem, będzie 
ono przedłożone do PKP PLK, w ramach którego będziemy się starali o pozyskanie 
środków na inwestycje Kolej Plus, w przyszłym roku będziemy musieli założyć, 
zaplanować i znaleźć środki na Kolej Plus. 
 
Tadeusz Sławik 
Jakie kwoty tam są? Rekomendowany był wariant Bzie-Pawłowice. 
 
Anna Hetman 
Aktualnie jesteśmy w innym punkcie, otrzymaliśmy projekt Porozumienia w którym mówi 
się o jakiejś kwocie, a za dwa dni otrzymaliśmy do konsultacji dwa warianty, jeden 
wariant to kwota prawie 500 mln zł, drugi ponad 500 mln zł. To się zmienia, w ciągu 
tygodnia były trzy wersje, nie wiemy jaka to jest kwota.  
 
Komisja zapoznała się z Projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój oraz projektem uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok. Przez aklamację przyjęto, iż opinia zostanie udzielona na 
kolejnych posiedzeniach Komisji, które odbędą  się w trakcie procedury uchwalania 
budżetu. 
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Ad.4. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki rewitalizacyjnej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację zadania inwestycyjnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020  pn. 
„Rewitalizacja ul. 1 Maja w Jastrzębiu-Zdroju” 

Projekt uchwały omówiła Prezydent Miasta Anna Hetman. 

Tadeusz Sławik 
Jak od strony technicznej będzie wyglądać to przedsięwzięcie? 

Anna Hetman 
Projektujemy elementy sieci, w przyszłym roku jak to będzie zaprojektowane to 
przygotujemy specyfikację, w przyszłym roku będziemy ogłaszać przetarg, realizacja 
byłaby do końca sierpnia 2023 roku, realizacja tej inwestycji będzie skomplikowana,  
ze względu na konieczność zmiany sieci naziemnych do podziemnych. Prawie cała 
powierzchnia będzie sprowadzona do jednego poziomu, od Kościoła do Dąbrówki będzie 
to deptak z dopuszczeniem do przejazdu służb, od Dąbrówki do Karola Miarki będzie to 
droga dwukierunkowa, tak, aby był dojazd do kompleksu, w czasie realizacji i po 
zakończeniu ruch autobusowy będzie ulicą Kościuszki lub Witczaka.  

Tadeusz Sławik 
Z jakiego materiału będzie wykonany deptak? 

Barbara Mirecka 
Wysokiej klasy granit, historyzujący.  

Szymon Klimczak 
Dosyć duże uwagi wnosili do tego przedsiębiorcy? 
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Roman Foksowicz 
Była koncepcja wykorzystania placu kościelnego, na co się nie zgodził Proboszcz, wobec 
tego nie uwzględniamy tego w projekcie.  

Anna Hetman 
Przedsiębiorcy brali czynny udział w konsultacjach tego projektu, jest on przez nich 
zaakceptowany.   

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie parkowania pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych oraz wysokości opłat pobieranych z tego tytułu na terenie Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

Projekt uchwały uzasadnił I Zastępca Prezydenta Miasta Roman Foksowicz.   

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 

Projekt uchwały uzasadniła Joanna Szotek – Kierownik w Wydziale Dialogu Społecznego 
Urzędu Miasta.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu rozwoju sportu i rekreacji  
w Jastrzębiu-Zdroju do roku 2035 

Projekt uchwały uzasadniła Ewa Gutowska – Naczelnik Wydziału Kultury Sportu  
i Turystyki Urzędu Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2021 – 2024” 

Projekt uchwały uzasadniła Barbara Mirecka – Naczelnik Wydziału Architektury Urzędu 
Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty na 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Projekt uchwały uzasadniła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego 

Projekt uchwały uzasadnił II Zastępca Prezydenta Miasta Robert Cichowicz. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta  Jastrzębie-Zdrój na rok 2021 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

 Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów sprzedaży 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 Wniosek o umorzenie należności głównej odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego i komorniczego z lokalu przy ul. Dunikowskiego 

Wniosek omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0.  
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 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 
sądowego oraz komorniczego z lokali przy ulicy Morcinka, Stodoły i Pszczyńskiej 

Wniosek omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0.  

 Uchwała Rady Miasta Racibórz w sprawie podjęcia pilnych działań zmierzających 
do ratowania Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 3  w Rybniku 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 Uchwała Rady Gminy Bobrowniki w sprawie podjęcia apelu dotyczącego 
zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach 
publicznych odpowiednio do przypadających im zadań 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 Pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność dotyczące przesunięcia terminu 
wypłaty wynagrodzenia pracowników samorządowych 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo.  

Anna Hetman 
W wielu miastach ten proces został przeprowadzony bezboleśnie, „trzynastki” są 
wypłacane za 12 miesięcy, w wielu miastach nikt nie miał żadnych wątpliwości. 
Pracownik w ogóle nic nie traci, tylko w jednym miesiącu ma przesunięcie wynagrodzenia 
o osiem dni. Jeśli komuś będą środki potrzebne, będzie mógł otrzymać wcześniej 
zaliczkę.  

Piotr Szereda 
Chcę zaznaczyć, iż teoretycznie i księgowo mam pani rację, w skali roku jeśli porównamy 
płacę 3500 zł brutto, jeśli się wylicza księgowo rok do roku, to nawet strata jest 
niewielka, przetrwają ten rok, natomiast dla kierowników czy naczelników to jest strata 
od 5-8 tys. zł w danym rok. Zamiast w danym roku to przesunięta jest wypłata na 
następny rok.  

Anna Hetman 
No ale to jest jeden rok tylko. 

Piotr Szereda 
Pani Prezydent ja wiem, że pani się stara nie zrozumieć tych pracowników za wszelką 
cenę.  Natomiast samofinansująca się podwyżka dla minimalnego wynagrodzenia tak,  
ale potężna strata dla naczelników kierowników i poszczególnych dyrektorów. To jest 
strata wykazywana przez nich. Jeszcze ten argument, który pani podniosła, faktycznie, 
całkiem możliwe że to się odbyło, zależy jaką rekompensatę dostali, ale w roku, kiedy 
niestety dopadła nas inflacja, strona społeczna podkreśla, że u nas nie było takiego 
ruchu od samego początku, nie przewidziano takich reperkusji. Jeszcze raz mówię,   
wsadza pani siebie, nas radnych i Skarbnika na potężną minę finansową w przyszłym 
roku, jeżeli chodzi o wynagrodzenia pracowników.   

Anna Hetman 
Proszę mi powiedzieć co to za mina i kto na tym straci? 
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Piotr Szereda 
Ponieważ w tym roku pani Prezydent przesuwa wydatki na wynagrodzenia 1/12 na 
przyszły rok utrzymując status quo wynagrodzeń, natomiast w przyszłym roku będzie 
następny wzrost minimalnego wynagrodzenia i już pani tego nie przesunie. Proszę mi 
powiedzieć o ile rośnie w budżecie w przyszłym roku fundusz wynagrodzeń w naszym 
mieście dla pracowników Urzędu Miasta i jednostek w stosunku do poprzedniego roku?  

Anna Hetman 
Nie wiem dokładnie ale około 7% 

Dariusz Holesz 
Czy możemy do tego tematu wrócić na kolejnej Komisji tj. 2.11.? Aby ten temat jeszcze 
oraz omówić na konkretnych przykładach i kwotach. Nie było czasu wytłumaczenia   
schematu, a to dałoby możliwość zrozumienia tego.  

Piotr Szereda 
Pit nie będzie korzystny. 

Anna Hetman 
Pan oczywiście będzie interpretował po swojemu, na niekorzyść. 

Piotr Szereda 
Ja nie interpretuje po swojemu, interpretuje jak normalny człowiek, który jest rozliczany 
i płaci podatki za dany rok.  Przesuwając miesięcznie będzie podwyżka, natomiast będzie 
strata po roku inflacyjnym. Proszę aby pani zrozumiała pracowników, bo nie dojdziecie z 
nimi do porozumienia, pan Skarbnik nawet nie używa określeń strona społeczna, związki, 
tylko jakaś grupa tam.  

Anna Hetman 
Czym innym są związki w zakładzie produkcyjnym, górniczym, a czym innym w zakładzie 
budżetowym. 

Piotr Szereda 
To nie są ludzie… tak pani podchodzi do tego. Maja takie same prawo do 
reprezentowania przez związki i taką samą ustawę o reprezentowaniu ich przez stronę 
społeczną, więc proszę nie mówić, że są inni.  

Anna Hetman 
Pan źle zinterpretował moje słowa, ja nic takiego nie powiedziałam, i podobnie jest z całą 
interpretacją tego o czym rozmawiamy. Fakty są takie, że pracownik za każdy miesiąc 
otrzyma wynagrodzenie, robimy wszystko, aby te wynagrodzenia były wyższe, znamy 
potrzeby wiemy o tym. Mówiąc o wynagrodzeniach nikt absolutnie nie wspomni, że na 
przykład pracownicy Urzędu Miasta otrzymują dwa razy do roku nagrody w wysokości 
14-stki, a w tamtym roku było wyżej niż 14-stka, w tym roku również będą te nagrody.  

Piotr Szereda 
To samo stosuję w swojej firmie, jak zostają środki zaoszczędzone z chorobowych  
i innych, to jeśli pracodawca chce, to może w formie nagrody przekazać.  
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 Pismo Sołtysów oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Jastrzębie-Zdrój  
w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta na 2022 rok na organizację 
dożynek we wszystkich Sołectwach oraz Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 Dwa pisma Ministra Finansów dotyczące dochodów powiatów i miast na rok 2022 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Szymon Klimczak 
W imieniu Komisji Budżetu i Skarbu zgłaszam wniosek następującej treści: 

„W związku z uzyskaniem dodatkowej subwencji uzupełniającej przez nasze miasto 
wysokości 20 milionów złotych od Rządu RP na cele bieżące o których swobodnie może 
decydować Prezydent Miasta Jastrzębie-Zdrój (art. 8 USTAWA  z dnia 14 października 
2021 r. o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz 
niektórych innych ustaw).   
 
Komisja Budżetu i Skarbu wnosi podobnie jak Komisja Rodziny i Polityki Społecznej aby 
wypłacić jednorazowo brutto w dniu 30 grudnia 2021 roku premię wyrównawczą 
wszystkim pracownikom wysokości 3000 złotych brutto. (to jest w kwota w budżecie 
wysokości 6 000 000 milionów złotych).  
 
To powinno pozwolić na uzyskanie zgody strony społecznej pracowników Urzędu Miasta 
na przesunięcie wynagrodzenia za miesiąc z 31 grudnia 2021 r. na 10 stycznia 2022 
roku.  
 
Jednocześnie wnoszę aby w projekcie budżetu na rok 2022 dokonać korekty, która  
powiększy  w budżecie w pozycji wydatki bieżące na wynagrodzenia pracownicze. Kwota 
zwiększająca w tej pozycji budżetu to  12 000 000 złotych. To powinno umożliwić wzrost 
wynagrodzeń  pracowników urzędu i jednostek średnio o 500 złotych brutto”.  
 
Alina Chojecka 
Wcześniej zdobyliśmy wiedzę o innym charakterze, te środki mają być wykorzystane w 
przyszłym roku na zadania inwestycyjne, a remonty to nie inwestycje, wstrzymam się od 
głosu bo nie mam wyczerpującej wiedzy na ten temat, że z tych środków te 6 mln zł, 
można rozdysponować. W tym momencie byśmy dzielili skórę na niedźwiedziu.  
 
Piotr Szereda 
Na Komisji Polityki Społecznej i Rodziny tą skórę na niedźwiedziu pan Skarbnik podzielił 
bez mrugnięcia oka przeznaczył 20 mln zł na deficyt. 
 
Szymon Klimczak 
Lata zaniedbań, w zupełnie innym bylibyśmy miejscu gdyby każdego roku dać podwyżkę 
na przykład po 100 zł.  
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Tadeusz Sławik 
Zabrakło równomiernego podwyższania wynagrodzeń. Drugi temat to temat remontów, 
który mnie bardzo niepokoi. Ja te wniosek poprę rozumiejąc oczekiwania pracowników, 
trzeba parę lat na to przeznaczyć aby sukcesywnie podnieść te wynagrodzenia.  

Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1.  

Ad.6. 
Plan pracy na I półrocze 2021r. 
 
Komisja sformułowała następujący plan pracy: 

Styczeń 

1. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Skarbu 
2. Wynagrodzenia pracowników    
    samorządowych w kontekście programu  
    wzrostu wynagrodzeń.   
3.Sprawy bieżące. 
 

Luty 
1. Finansowanie oświaty w mieście. 
2. Sprawy bieżące. 
 

Marzec 
1. Informacje o wykonanych inwestycjach  
    w roku 2021r. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Kwiecień 

 

 
1. Rozliczenie budżetu miasta – lista  
    priorytetów wydatkowych. 
2. Sprawy bieżące 
 

Maj 

 
1. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój  
    za 2020 rok.  
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta  
    Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok– absolutorium. 
3. Plan pracy komisji na drugie półrocze 
    2022r.  
4. Sprawy bieżące. 

 

Czerwiec 1. Aspekt finansowy gospodarki odpadami.  
2. Sprawy bieżące. 

 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –0.  

 
Ad.7. 
Przyjęcie protokołu z dnia 29 września 2021 r. oraz 28 października 2021r. 
 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
 
 



11 
 

Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia 
 
Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                       
po czym zakończył posiedzenie. 

 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

Szymon Klimczak 
 
 


